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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného 

plánovania konaného v sobášnej sieni MsÚ 
dňa 12.03.2024 o 16:00 

Prítomní: 

Mgr. Richard Medal (predseda komisie) 
Ing. Zuzana Bednárová (poslankyňa) 
Ing. Ladislav Paška (poslanec)  
Ing. František Matečný (odborník komisie) 
Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie)  
Peter Mikuláš (odborník komisie)  

Neprítomní: 

Mgr. Miloslav Baco (poslanec) 
Ing. Ladislav Matejka (poslanec) 

Prítomní garanti komisie: 

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., útvar územného plánovania 
Ing. Viera Gugová, útvar stavebný a životného prostredia 

Hostia:  

Lenka Vojtasová, ÚSŽP 
Ing. arch. Martin Beďatš, hlavný architekt 
Ján Korienek, vedúci ÚI 
Bc. Zuzana Čachová, ÚSŽP 
Monika Drocárová 
Mária Vasková 
Helena Stašáková 
Viera Čajdová 
Lenka Filipová 
Iveta Suletyová 
Veronika Jakubíková 

Program komisie: 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu. 
2. Vyhodnotenie dotácií v oblasti ŽP za rok 2023. 
3. Prekovanie žiadostí o poskytnutie dotácií na aktivity v oblasti životného 

prostredia rok 2024. 
4. Doplnenie podnetu – Zmeny a doplnky č. 9 Územného plánu mesta Trenčín -

Lokality Ozeta, Kara, PD Opatová – Plocha odpadového hospodárstva. 
5. Informácia o pripravovaných a prebiehajúcich investičných akciách. 
6. Rôzne. 
7. Záver. 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

Predseda komisie Mgr. Medal privítal prítomných, skonštatoval, že komisia je 
uznášania schopná. Opýtal sa členov komisie, či majú návrh na doplnenie. 
Navrhnutá bola zmena poradia bodov. 
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Uznesenie č.7/2024 

Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania zaraďuje 
bod Doplnenie podnetu – Zmeny a doplnky č.9 Územného plánu mesta Trenčín – 
lokality Ozeta, Kara, PD Opatová – plocha odpadového hospodárstva ako bod 4. 

Hlasovanie: 
za: 6  zdržal sa: 0  proti: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.8/2024 

Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania schvaľuje 
program zasadnutia ako celok. 
Hlasovanie: 
za: 6  zdržal sa: 0  proti: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

Bod 2. Vyhodnotenie dotácií v oblasti ŽP za rok 2023 

Mgr. Medal: Pred dvoma mesiacmi sme dostali materiál, kde boli záverečné správy 
k projektom roku 2023. Mali sme čas si to pozrieť. Máte k tomu otázky? Ja sa 
spýtam. Mrzí ma, že Zaži Trenčín vrátili dotáciu. Tým pádom ostatní žiadatelia boli 
o tú sumu ukrátení. Je to škoda. Toto dávam do pozornosti členom komisie. Ináč som 
si pozeral záverečné správy mám k jednotlivým nejaké nejasnosti ale teraz nie je 
vhodná chvíľa to riešiť. 
Dávam hlasovať. 

Uznesenie č.9/2024 

Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania berie na 
vedomie správu s vyhodnotením dotácií za rok 2023. 

Hlasovanie: 
za: 6  zdržal sa: 0  proti: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

Bod 3. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií na aktivity v oblasti 
životného prostredia rok 2024 

Mgr. Medal: Poďme podľa čísel žiadostí. Odovzdal slovo zástupcom žiadateľov 
o poskytnutie dotácií. 
Zástupcovia občianskych združení a organizácií OZ Silnejší slabším, AZZP 
v Trenčíne, Misia lásky, RZ pri MŠ Kubranská 20, Galéria M. A. Bazovského Trenčín, 
Rímskokatolícka cirkev farnosť Trenčín, Zaži Trenčín, oz. 
postupne predstavili svoje projekty a odpovedali na otázky prítomných. Prítomní 
členovia komisie po odchode žiadateľov navrhli rozdelenie finančných prostriedkov. 
Mgr. Medal prečítal konečné rozdelenie a dal hlasovať.  

Uznesenie č.10/2024 

Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania odporúča 
poskytnúť dotácie na projekty nasledovne: 
OZ Silnejší slabším, projekt Zelenšie zajtrajšky, suma 1000 €. 
AZZP v Trenčíne, projekt Na zelenej lúke suma 868 €. 
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Misia lásky, projekt Bioodpad – aktuálna výzva 2024, suma 1832 €. 
RZ pri MŠ Kubranská 20, projekt Domčeky pre hmyz, suma 1600 €. 
Galéria M. A. Bazovského Trenčín, projekt Zelená galéria 2024, suma 500 €. 
Rímskokatolícka cirkev farnosť Trenčín, projekt Revitalizácia nádvoria farského úradu 
– sadové úpravy suma 2400€. 
Zaži Trenčín oz, projekt Joga na Brezine, suma 1800 €. 

Hlasovanie: 
za: 6  zdržal sa: 0  proti: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

Bod 4. Doplnenie podnetu – Zmeny a doplnky č. 9 Územného plánu mesta 
Trenčín – Lokality Ozeta, Kara, PD Opatová – Plocha odpadového 
hospodárstva 

Materiál: 
Doplnenie podnetu zo strany odborných útvarov mesta, k aktuálne otvoreným 
Zmenám a doplnkom č. 9 ÚPN mesta Trenčín – Lokality Ozeta, Kara a PD Opatová, 
sa týka riešenia vysoko aktuálnej problematiky odpadového hospodárstva. V platnom 
ÚPN mesta Trenčín je regulatívom UT 01I – Plochy odpadového hospodárstva 
definovaná plocha, situovaná v severozápadnej časti, na rozhraní s katastrálnym 
území susednej obce a vo väzbe na priemyselnú časť mesta na Bratislavskej ul. Táto 
plocha je však z hľadiska vlastníckych vzťahov mimoriadne rozdrobená. Z toho 
dôvodu je navrhované doplnenie novej plochy s rovnakým regulatívom UT 01I – 
Plochy odpadového hospodárstva a rovnakým účelovým regulatívom U65 
na parcelách (p.č. EKN 432/3, EKN 432/2, EKN 432/1), ktoré sú z väčšej časti 
vo vlastníctve mesta. Následne bude potrebné overiť technické, vlastnícke 
a ekonomické možnosti dopravného napojenia oboch lokalít a až na základe 
výsledkov overenia vybrať vhodnejšiu lokalitu pre samotnú realizáciu areálu 
odpadového hospodárstva. 
Bc. Čachová: Budúcnosť nakladania s odpadmi v SR určuje platná slovenská 
legislatíva, ako aj európske predpisy, ciele a záväzky, ktoré sú nadradené našej 
legislatíve. V zmysle aktuálnej legislatívy platí zákaz skládkovania od r. 2027 
spáliteľného odpadu; od r. 2030 odpadu, ktorý je možné akokoľvek zhodnotiť a od r. 
2035 je možné ukladať na skládku maximálny podiel komunálneho odpadu na úrovni 
10 %. Tieto záväzky nútia nielen naše mesto, ale aj ostatné samosprávy, nakoľko 
za nakladania s komunálnymi odpadmi sú zodpovedné samosprávy, sa zaoberať 
budúcnosťou a hľadať možnosti pre vhodné spracovateľské kapacity na komunálne 
odpady, ktoré vzniknú na území nášho mesta, resp. v blízkom okolí. Môže sa o to 
relatívne postarať výlučne súkromný sektor, ale nie je správne spoliehať sa len 
na ten a zatiaľ sa takáto možnosť ani nejaví, preto sa snažíme vytvoriť určité 
predpoklady cez územný  plán, aby v prípade ambícií mohlo na našom území 
potenciálne vzniknúť nejaké koncové spracovateľské zariadenie. 
Ing. arch. Beďatš: Do roku 2030 máme 6 rokov, v podstate gro z toho času zaberá 
príprava, ktorá nestojí až tak veľa, aby sme sa jej začali venovať, musíme byť 
v súlade s územným plánom. Je schválený podnet na zmenu č.9, kde sú tie areály, 
tie boli minule (Kara, Ozeta, PD Opatová), a my chceme do tejto zmeny pridať ďalší 
podnet. Na najbližšom zastupiteľstve... Chceme v územnom pláne vymedziť dve 
lokality, aby boli. S tým, že sa ale zaväzujem, a je to aj vo vašich rukách, že 
do zmeny č.10 územného plánu, kde sme zbierali podnety a momentálne ich 
vyhodnocujeme, s predpokladom schvaľovania prelom rokov 25/26 resp. jar 2026. 
Máme teda čas rádovo do konca tohto roka, aby sme postúpili v zodpovedaní 
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nejakých neznámych otázok, ktoré sa týkajú toho, že by sme mali dve tie lokality. 
S tým, že keby sme tieto otázky dovtedy zodpovedali, to sú nejaké technické riešenia 
hlavne dopravné riešenia a majetkové vzťahy, keď budeme mať zodpovedané otázky 
potom v zmene č.10 samy navrhneme jednu lokalitu vylúčiť. Nechceme ich mať dve, 
ale nechceme zabrzdiť tento proces, aby sme čakali až do začiatku roka 26... preto 
chceme ten podnet zaradiť do zmeny č.9. Keď budeme zodpovedané základné 
otázky, jednu plochu vylúčime. Čiže keď prejdem k tomu reálnemu stavu, dnes je 
určená plocha za priemyselným parkom... Popisoval na situácii dopravné riešenie... 
do budúcnosti rezervované územie..., popisoval dopravný prístup k areálu 
odpadového hospodárstva, spomenul stanovený limit na spracovanie odpadu (nad 
50000 t/tok súhlas MsZ) a s tým súvisiaci počet nákladných vozidiel, spomenul 
nevysporiadaný počet pozemkov na 1. lokalite, technologickú štúdiu, popísal 
pozemky 2. lokality, uviedol, že od cyklotrasy zostane deliaci pás, v druhej lokalite 
zväčšenie výšky kvôli technológii spracovania odpadu,... 
Mgr. Medal:  Dopĺňa sa zmena č.9. územného plánu, 4. areál... Opýtal sa 
prítomných či majú otázky. 
Ing. Paška: Správne to chápem, že v jednom alebo druhom území je úvaha že bude 
spaľovňa mestská? 
Bc. Čachová: Predpokladá sa koncové zariadenie na spracovanie odpadov 
v jednom z tých území. Mechanicko biologická linka, alebo ... spracovateľ štúdie by 
vysvetlil na prezentácii, všetko má výhody a nevýhody... Mechanicko biologická 
úprava vyžaduje mať ďalšieho koncového spracovateľa odpadu. Alebo potom 
spaľovňa, boli by sme samostatní, nepotrebovali by sme sa ako mesto niekomu 
prosiť, ako má Brno Viedeň, Bratislava. Určite by bolo najlepšie, aby zariadenie bolo 
pod záštitou mesta, mestské. Doplnil Ing.arch. Beďatš, tá druhá lokalita je 
vhodnejšia, je to pozemok mesta... Do prednej lokality môže prísť súkromník... 
Ing.arch. Mlynčeková: Hornú lokalitu sme dávali v 22. roku. Je dobré, že máme už 
jednu lokalitu odsúhlasenú, z hľadiska záberov pôdy. Keď budeme robiť veľkú 
aktualizáciu bolo by vhodné tú hornú plochu pomeniť na výrobno-obslužnú funkciu... 
diskusia pokračovala 
Ing. Matečný: Nejaká štúdia bude uvažovať o využití tepla? Bc.Čachová: Musí byť 
vždy nejaké využitie. Preto Centrum na zhodnocovanie odpadu – ZEVO. Určite sa 
uvažuje s využitím elektriky... Chýbajúce  teplovodné rozvody sú problémom... 
Najväčšia efektivita je s využitím tepla... 
Mgr. Mertanová: Obec Kostolná dávala stanovisko? Vedia o tom? Bc. Čachová: 
So starostami sa komunikovalo. Mestá, obce okolo by uvítali, aby sa mesto do toho 
pustilo...  
Mgr. Mertanová: Limit 50 tis. ton ročne nepostúpil do regulatívov?  
Ing.arch. Beďatš: V územnom pláne je regulatív, je to v rukách zastupiteľstva... 
Bc. Čachová: Kalkuluje sa so zvozovou vzdialenosťou... diskusia pokračovala 
o znečistení vytriedeného odpadu, zhodnocovaní odpadu, národnej koncepcii,... 
Mgr. Medal: Môže nastať situácia že sa bude hromadiť odpad? Ide o v podstate malý 
pozemok. Bc. Čachová: Pokiaľ sú dobre dodržané limity nemá sa to stať. Počas 
covidu sa nazhromaždil odpad (z testovania), ale inak by sa to nemalo stať. Mgr. 
Medal: Struska zo spaľovania bude musieť ísť na skládku... Bc. Čachová: Áno, tak 
10% bude tvoriť škvára. Bude to vysvetlené spracovateľom technologickej štúdie. 
Mgr. Mertanová: Nepočíta sa s dotrieďovaním zmesového odpadu dovezeného 
do areálu? Bc. Čachová: Áno, treba plniť recyklačné ciele stanovené EÚ. Mgr. 
Mertanová: Neskončia vytriedené plasty v tej peci? Bc. Čachová: Záleží ako bude 
nastavená legislatíva, slovenská legislatíva je zatiaľ ambicióznejšia ako európska. 
Určite sa nemôžeme vykašľať na triedenie a všetko dávať do spaľovne. 
Mgr. Medal: Poďakoval. Prečítal uznesenie a dal hlasovať. 
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Uznesenie č.11/2024 

Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania odporúča 
Mestskému zastupiteľstvu v Trenčíne doplniť podnet do zmien a doplnkov č.9 ÚPN 
mesta Trenčín. 

Hlasovanie: 
za: 6  zdržal sa: 0   proti: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

Bod 5. Informácia o pripravovaných a prebiehajúcich investičných akciách. 

p. Korienek: V zozname je 150 investičných akcií, z toho polovica sú projektové 
dokumentácie. Vzhľadom na ich počet, kapacity úradu, dotknutých orgánov a počet 
projektantov niektoré projektovky sa nestihnú. Niektoré projektové dokumentácie sa 
nestihnú. Riešia sa priebežne. Aj tento rok sa preklopili niektoré akcie z minulého 
roka. Tento rok sa dokončovala nocľaháreň, Pádivec detské ihrisko, Považská detské 
ihrisko, dokončujú sa okná na mestskej polícii (3 zostali na leto), dokončilo sa 
rozšírenie materskej školy v Istebníku. 
Rekonštrukcia chodníka na Považskej ulici - teraz prebieha výmena asfaltového 
povrchu za dlažbu. Pripravujeme ďalších niekoľko akcií, ktoré chceme čo 
najrýchlejšie stihnúť. Otázka mestských komunikácií a chodníkov... Momentálne nám 
právne obstaráva nový dynamický nákupný systém, starý končil minulý rok, 
predpokladám, že bude v priebehu tohto mesiaca obstaraný a v apríli bude 
obstarávať komunikácie a chodníky. Najväčšia investička je Rekonštrukcia 
Golianovej ulice – začínajú tam plynári a TVK, následne budeme riešiť povrchy 
(za vyše 500 tis. € čo sa týka mesta).  
Chodník Mateja Bela, rekonštrukcia krátkej časti Partizánskej ulice, Zlatovská 
Brnianska výmena časti asfaltového povrchu v letných mesiacoch, najbližšie nás 
čaká aj výstavba novej lávky cez Lavičkový potok od kruhového objazdu k MHSL, 
revitalizácia vnútrobloku na Západnej ulici, začne sa rekonštrukcia hradného múru 
opevnenia (dokončovať sa bude budúci rok). Samozrejme riešime inžiniering, 
čakáme na stavebné povolenia, aby ďalšie stavby mohli začať. V najbližších 2 rokoch 
sa budú viaceré stavby z EHMK, čakáme na finančné krytie. Najbližšie by mala začať 
Rekonštrukcia Hviezdoslavovej ulice. Chodníky sa tiež budú obstarávať, chodník 
a schodiská na cintoríne by sa mali začať realizovať. Sú aj nové akcie, budem 
oslovovať poslancov mestských častí kvôli vstupným údajom. 
Na pump tracku sa robili úpravy, 6.4.2024 bude slávnostné otvorenie. Ak máte otázky 
pýtajte sa. 
Ing.arch. Mlynčeková: Výmena vlajkoslávy pri pamätníku v lesoparku. Máme 
spracovaný zámer na obnovu celého pamätníka. Postupne ako budú financie. 
Ing. Bednárová: Chcem sa opýtať na Pádivec – debata na FB... Boli sme tam, čo sa 
tam deje?  
p.Korienek: Boli sme tam na výbore mestskej časti, sadovnícke úpravy sa 
reklamovali, nemohli byť realizované kvôli počasiu. Dva prvky staré boli 
reštaurované, ostatné sú nové. Nie je to skolaudované, prebieha kolaudácia vodnej 
stavby, boli pripomienky k osvetleniu, čiastočne sa stlmilo. Od dodávateľov máme 
sľúbené, že nedostatky budú do konca marca odstránenie. 
Ing. Bednárová: Výťah SSMT? p.Korienek: Preprojektováva sa nanovo, je to reálne, 
že v tomto roku by sa to malo stihnúť.  
Mgr. Mertanová: Na Pádivci sú vysadené jedovaté kríky? p. Korienek: Preveríme 
to. Ing.arch. Mlynčeková: Vnímam na našom útvare, že je veľa reakcií k ihriskám... 
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p.Korienek:  Veľa negatívnej energie... Zaberá veľa času prezistiť a reagovať 
smerodatne... Ing. Bednárová: Škôlka na Legionárskej – ako je to s tými svetlíkmi? 
p.Korienek: Je tam 15 akcií týkajúcich sa MŠ a základných škôl. To vždy smerujeme 
na leto. Hlavne záležitosti interiérov, tie samozrejme budeme realizovať 
cez prázdniny. Komunikujeme aj s riaditeľkami kedy je to vhodné. 
Ing.Paška: Pás medzi cyklocestou a chodníkom na Brnianskej ulici je rozbitý, majú 
to plynári za úlohu keď to sadne dať do pôvodného stavu? Je to na strane ako je 
Mercedes, bývala Ceva, po strednú školu, súbežne s cestou. p. Korienek: Prezistím. 
Ak je to záležitosť SPP musia to napraviť. Mgr. Medal: Chcem sa opýtať na Inoveckú 
pri škôlke... p.Korienek: Projekt je vybavený, k tomu budú bežať územné 
a stavebné. Kanalizačnú prípojku si budú musieť sami riešiť. Budeme navyšovať 
nejakých 126 tis. Termín podľa toho ako budú prebiehať konania. Mgr. Medal: Ešte 
v akom štádiu je projekt na rekonštrukciu KS Dlhé Hony. p.Korienek: Dokončuje sa 
myslím realizačný projekt. Kolega to má na starosti. Realizácia bude z nejakej výzvy. 
Čakáme na financovanie. 
p.Paška: Na Medňanského čo sme schválili rozpočet na dorobenie, to bude robiť tá 
istá firma? p.Korienek: Nedalo sa to rozšíriť,  musíme to nanovo obstarávať. 
Cyklotrasa vedľa Lidla Soblahovská. 3.etapa, robí sa projekt pre stavebné povolenie, 
bude musieť byť územné, stavebné a sme s realizáciou v budúcom roku. Mgr.Medal: 
Konečne sme našli zhodu v projekte, riešili sme to na cyklokomisii. p.Korienek: Tiež 
budeme musieť riešiť dodatok... 
Mgr. Mertanová: Rozšírenie priestoru MŠ Švermova počíta s rozšírením kapacity 
škôlky? p.Korienek: Podľa výšky financií je to len drobnosť. Čakáme na schválenie 
zníženie energetickej náročnosti MŠ a jaslí na 28. októbra. Zvýšenie kapacít 
základnej školy Kubrá sa robí projektová dokumentácia. Keď bude výzva bude sa 
v Kubrej zvyšovať kapacita. V MŠ zatiaľ nie... 
Ing. Paška: Najväčšia akcia bude Hviezdoslavova? p.Korienek: Fiesta most. Ešte 
sa obstaráva, bolo tam odvolanie... 
Mgr. Medal: Vrátim sa k Dlhým Honom tam je projekt podaný o dotáciu? p.Korienek: 
Musí byť finál realizačnej dokumentácie a budeme mať finálny rozpočet. 
Ing.arch. Mlynčeková: Park gen. Štefánika revitalizácia sme nehovorili. p.Korienek: 
Akcií je veľa, sú v zozname. Je tam aj revitalizácia luhu, parkovisko pri luhu...  
p.Mikuláš: Základná škola Východná na okná, etapovite žiadajú ešte 200 tis., 
v letných mesiacoch... p. Korienek: Budú sa tam aj rekonštruovať terasy a všetky 
spevnené plochy okolo školy. To tiež by sme realizovali v lete. 
Mgr. Medal: Kolegovia ak by vás niečo zaujímalo, čo by ste chceli vidieť v teréne 
píšte do skupinového mailu. 

Body 6 a 7: Rôzne a záver. 

Mgr. Medal: Dnes sme boli dlhí, pokiaľ nikto nemá nič, ďakujem za účasť. Uvidíme 
sa o mesiac, 9.4.2024. 

Mgr. Richard Medal 
predseda komisie 

Zapísala: Ing. Viera Gugová, garantka komisie 
V Trenčíne dňa 12.03.2024 


